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Magnetogram ni lektoriran! 

 
MAGNETOGRAM 

IZJAVE 
PREDSEDNIKA VLADE REPUBLIKE SLOVENIJE JANEZA JANŠE 

PO OGLEDU POSLEDIC NEURJA NA KAMNIŠKEM OBMOČJU 
(Črnivec, 16. julij 2008) 

 
DENIS OŠTIR (POP TV): Gospod Janša, bili ste na ogledu. Nam lahko na kratko poveste vaš 
komentar? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej posledice so hude in škoda je velika. Intervencijski 
ukrepi, ki so se začeli takoj po neurju, so bili učinkoviti. Tukaj velja izraziti zahvalo: gasilcem in 
reševalcem in vsem tistim, ki so prvi priskočili na pomoč, tudi županom oziroma lokalnim oblastem. Vsi 
prizadeti so pohvalili te prve ukrepe, vendar je v celotni zgodbi to šele prvi del, morda tudi najlažji. Zdaj 
počasi prihaja do druge faze, to je sanacija posledic. Ta bo bistveno bolj dolgotrajna in tudi dražja.  
 
Vlada bo jutri sprejela prve ukrepe, tudi ukrepe finančne narave, tudi v sodelovanju s krovnima 
humanitarnima organizacijama bomo pristopili k solidarnostni pomoči tistim, ki so bili najbolj prizadeti in 
teh je kar precej. Vesel sem, da je prišla tako kot tudi ob lanski ujmi v Železnikih, Kropi in drugod, do 
izraza tudi ta medčloveška solidarnost med Slovenci. Srečali smo v Gozdu in na nekaterih drugih 
prizadetih krajih in zaselkih ljudi, ki so prišli prostovoljno pomagati. Še vedno pa seveda najtežje breme 
prevzemajo gasilci, ki so se izkazali že doslej v slovenski zgodovini kot tista ključna splošna reševalna 
služba, ki vedno prva priskoči na pomoč.  
 
To je tukaj zelo pomembno, ker gre za škodo, ki jo je možno preprečiti, če se objekti vsaj začasno čim 
prej pokrijejo. Ta pomoč je toliko bolj pomembna in dragocena, kolikor je hitrejša. Kolikor imamo 
informacije, je situacija danes več ali manj obvladana. Še posebej pa je bila pomembna ta pomoč v 
nedeljo in ponedeljek, ko je bilo stanje najhujše in ko je bil tudi na delu prvi šok zaradi te katastrofe, ki je 
včasih tudi hromil akcijo v samem začetku. 
 
Neke celovite ocene škode še ni možno dati. Do konca prihodnjega tedna bodo komisije dokončale s 
pospešenim postopkom ocenjevanja škode na objektih. Imamo tudi ocene škode na javnih objektih. Ta 
presega milijon evrov samo na šolskih objektih, tudi nekaj gospodarskih objektov je prizadetih - tudi 
tukaj gre škoda preko milijonov. Vendar pa zdaj, ko imamo prve, relativno kompletne, informacije lahko 
rečemo, da je vseeno celotno neurje povzročilo neko škodo, ki jo lahko s tem, ko stopimo skupaj tudi 
solidarnostno v nekem realnem času saniramo in ko lahko tudi solidarnostno pomagamo tistim 
posameznikom in družinam, ki so neposredno prizadete. In nekaj deset je takšnih, ki so dejansko 
izgubili vse, in tisti, ki nimajo zavarovano, lahko računajo zgolj na to pomoč . Zato, apeliram na vse, da 
smo tukaj res solidarni. 
 
DENIS OŠTIR (POP TV): Gospod premier, večkrat ste dejali pomagali bomo. Na kašen način 
namerava vlada pomagati, kakšne predloge boste predstavili? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej vlada bo pomagala z intervencijskimi proračunskimi 
sredstvi za pokritje stroškov prve faze, se pravi samega reševanja in za stroške reševalnih služb, vlada 
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bo pomagala pri sredstvih za sanacijo šolskih in nekaterih drugih javnih objektov, vlada bo pomagala s 
posebnimi solidarnostnimi sredstvi, ki jih bomo nakazali humanitarnim organizacijam, vlada bo 
pomagala tudi z dodatnimi intervencijskimi sredstvi, ki jih bodo po oceni škode dobile najbolj prizadete 
občine. 
 
MIRAN KOROŠEC (RADIO SLOVENIJA): Gospod predsednik, kmetje, ki jim je uničilo gozdove 
pričakujejo sistemsko, sistemsko dolgoročno pomoč države, najprej pri čiščenju teh gozdov, sanaciji , 
potem pa pri obnovi. Pravijo temu, sami nikakor ne bodo kos, Kaj lahko pri tem zagotovite? Lahko 
sedanja vlada v sedanjem mandatu tu še kaj stori sploh? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Za ta prvi del dilem ni, ker to se ni zgodilo prvič in obstajajo 
neke sistemske rešitve za pomoč pri sanaciji, pri čiščenju, preprečevanju in sanaciji nadaljnje škode, če 
bi gozd ostal neočiščen. Za vprašanje morebitnih davčnih olajšav pri tistih gospodarstvih oziroma 
gospodarjih, lastnikih kmetij, ki jim je bil gozd pravzaprav edina rezerva za prihodnost pa bomo zadevo 
proučili. Danes si bo škodo ogledal tudi finančni minister in jutri bomo na seji vlade razpravljali tudi o tej 
možnosti. Če se bo izkazalo, da gre tukaj za večji obseg, ki upravičuje tudi spremembo zakona, potem 
je možno tudi še v času tega mandata to spremembo narediti. Če pa je možno to spremembo narediti s 
podzakonskimi akti oziroma z uredbami, pa bo vlada to storila takoj. 

 
 


